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TILSTEDE:  Fra bestyrelsen: Ann Petersen, Svend Erik Sørensen, Ib Graabæk, Frank Bentin, Emil Juhl, Helle D. 

B. Pedersen, Karen Diemer 
1st.

 suppleant, IngBrit Gylling 
2.

 suppleant.  

 Fra Ejendomskontoret: Jørn Kaas, driftsleder 

  

AFBUD:  Frederik Valmin, (p.g.a. arbejde) 
 

DAGSORDEN: 

0. Velkomst til nye bestyrelsesmedlemmer v/ Svend Erik, fg, formand: Svend Erik indledte mødet ved at ringe 

med beboerforeningens klokke og bød herefter velkommen til et nyt og forhåbentligt lige så frugtbart og 

konstruktivt samarbejde som i forrige periode.   

1. Valg af dirigent og referent: Ib valgt som dirigent, Frank som referent. 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde (10. september 2013): Godkendt. 

3. Godkendelse af forretningsorden for afdelingsbestyrelsen  Godkendt. 

4. Konstituering: Konstitueringen fremgår af side 2. 

5. Mødeplan 2013/2014  Bilag omdelt. 

6. Telefonliste afdelingsbestyrelsen. Ib udarbejder og sender telefon & mailliste over bestyrelsesmedlemmerne ‐ 

KUN TIL INTERNT BRUG. 

7. Status på aktuelle sager: 

a. Velkomstbesøg nye beboere: Der er indflyttet beboere i 2 lejemål ‐ Frank, koordinerer velkomstbesøg 

hos de pågældende. 

b. Skadedyrsbekæmpelse. Jørn orienterende om, at der var blevet gennemført den tredje og sidste 

sprøjtning af div. skadedyr i en række opgange. 

8. Kort nyt fra ejendomskontoret: (Herunder orientering om evt. klager og evt. status på antal fraflytninger): 

a. Intet specifikt som bestyrelsen skulle tage stilling til. 

9. Kort orientering fra Bestyrelsesmedlemmerne – herunder deres aktuelle sager:  

a. Koordinerende netværk/SSP: Ann, Ib, Emil, Jørn & Frank gav en orientering fra sidste møde. Næste 

ordinære møde, hvor AAB er vært afholdes den 26. november kl. 13.00.  

Frank orienterende om, at der som opfølgning på forrige møde i samarbejde er indkaldt til møde med 

repræsentanter fra Teknik‐ og Miljøforvaltningen med henblik på at se på bl.a. stibelysning, etablering 

af trafikchikaner på stien fra Frederikssundsvej ‐ Bellahøj Skole ‐ Friluftscene ‐ Ved Bellahøj Syd til 

Vandrehjemmet. Der bliver tale om et ”mini” møde hvor værter er hhv. AAB og fsb. Mødet afholdes den 

23. oktober hos fsb. Udover repræsentanter fra Teknik‐ og Miljøforvaltningen deltager: Gerda, formand 

AAB, Frank, sekretær fsb, Birgitte Rasmussen Bellahøj Fælleshave. Svar om deltagelse fra hhv. AKB og 

SAB I&II endnu ikke modtaget. 

b. fsb konference 23.  24. november 2013: Udover Frank som deltager som medlem af fsb’s 

aktivitetsudvalg deltager også Emil (der er kun en friplads pr. boligafdeling). 

10. Kort orientering fra Fællesvaskeriet: Karen informerede om at næste møde afholdes den 31. oktober.  

11. Kort orientering fra Bellahøj Fælles Have: Ann & Frank informerede om at næste møde afholdes den 17. 

oktober. 

12. Eventuelt: 

a. Der blev omdelt en række forskellige papirer bl.a. fra Landsbyggefonden. 

b. Beboerudflugt udvalget vil gå i gang med planlægning af udflugt til LEGOLAND® og Bosjökloster Slot, 

Skåne i 2014. 

c. Herefter alm. løs ”hyggesnak”.  

Mødet sluttede kl. ca.20.30  

Næste ordinære bestyrelsesmøde 12. november kl. 18.00 

 

RReeffeerraatt  --  mmøøddee  aaffddeelliinnggssbbeessttyyrreellsseenn  ––  OOKKTT  22001133  
ffssbb  ––  aaffdd..  11--3355  BBeellllaahhøøjj  ––  EEnn  bboolliigg  ppåå  ttooppppeenn  aaff  KKøøbbeennhhaavvnn  

Bestyrelsesmøde afholdt den 9. oktober 201 

 

BEMÆRK: jf. vedtægter for fsb, § 19. stk. 3, skal: »referater gøres tilgængelige for boligafdelings 
beboere senest fire uger efter mødets afholdelse«.  

Da der oftest er mere end fire uger imellem bestyrelsesmøderne, er ovennævnte referat derfor 

endnu ikke endelig godkendt. 
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